

## 聖公會聖彼得堂幼稚園〔赤柱分校〕

St. Peter's Church Kindergarten (Stanley)

## 聖彼得堂赤柱幼兒園

St. Peter's Church Nursery (Stanley)

十一月份生日會「唱誦比賽」

親愛的家長：

為培養幼兒對表演之興趣，給予他們在大眾面前展現自己才能的機會，以提高他們的自信及表達能力，本園將於十一月二十九日(星期五)生日會，舉行「唱誦比賽」，讓幼兒發揮潛能。請家長鼓勵幼兒參加，並自行準備音樂、服飾或道具作表演之用。請於十一月八日(星期五)前填妥參加回條交給班主任彙收，以作統計之用。

聖公會聖彼得堂幼稚園(赤柱分校)  
聖彼得堂赤柱幼兒園

\_\_\_\_\_  
麥少珊校長

二零一九年十一月一日

✂-----回 條-----

致：聖公會聖彼得堂幼稚園（赤柱分校）  
聖彼得堂赤柱幼兒園

2019/20-033

學生姓名：\_\_\_\_\_ 班別：\_\_\_\_\_

本人之子/女  參加/  不參加\* 十一月生日會的「唱誦比賽」。

比賽語言： 普通話  英文

比賽形式： 個人  小組（請自行組合）\_\_\_\_\_（組員名稱）

比賽項目： 唱兒歌\_\_\_\_\_  流行歌曲\_\_\_\_\_  唸兒歌\_\_\_\_\_

唸唐詩\_\_\_\_\_  唸繞口令\_\_\_\_\_

道具\_\_\_\_\_  其他\_\_\_\_\_

家長簽署：\_\_\_\_\_

日 期：\_\_\_\_\_

\*請在適當方格內填上✓，及在橫綫上填上比賽項目名稱和所需自備的道具。

聖公會聖彼得堂幼稚園〔赤柱分校〕

*St. Peter's Church Kindergarten (Stanley)*

聖彼得堂赤柱幼兒園

*St. Peter's Church Nursery (Stanley)*

**Birthday Party November 2019**

1<sup>st</sup> November 2019

Dear Parents,

To increase students' interest in learning Putonghua and English and provide opportunities for them to perform their talents in front of others in order to increase their language expression ability and confidence in language, we will hold an inter-class music and speech competition on **29<sup>th</sup> November 2019( Friday)**.

Parents are invited to choose a suitable performance for your child such as, folk rhymes, Chinese poetry, popular songs, tongue twister etc. Parent are also invited to prepare the pops, music, and custom for the child's performance. Please encourage your child to participate in and guide them with practice.

Please fill in the reply slip and return to class teacher before **8<sup>th</sup> November 2019 (Friday)**.

Yours faithfully,

\_\_\_\_\_

Ms. Mak Siu Shan

Principal

St. Peter's Church Kindergarten (Stanley)

St. Peter's Church Nursery (Stanley)

✂----- Reply Slip -----

To: St. Peter's Church Kindergarten (Stanley)

St. Peter's Church Nursery (Stanley)

Student Name: \_\_\_\_\_ Class: \_\_\_\_\_

I will/  will not\* join the Performance conducted in Putonghua/English.

Performance item: \_\_\_\_\_

Performance name: \_\_\_\_\_

Parent signature : \_\_\_\_\_

Date : \_\_\_\_\_

Please tick the appropriate box.